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PPOORROOČČIILLOO  OO  IIZZVVEEDDEENNIIHH  DD EELLAAVVNNIICC AAHH  VV  OOBBČČIINNII   KK AAMMNNII KK   
 

Mrežni podjetniški inkubator Savinjske regije in Mrež sta se od 01.09.2011 naprej intenzivno 
predstavljala zainteresirani javnosti v občini Kamnik. Delavnice so bile informativno-
promocijske narave, namen katerih je bil osveščanje zainteresirane javnosti o podjetništvu, 

priložnostih za podjetja in predstavitev dobrih praks članstva tako programa podjetniškega 
inkubatorja kot tudi članstva univerzitetnega inkubatorja.  
 

12.09.2011 je potekala delavnica z naslovom »Predstavitev podpornega okolja v 
Sloveniji in v tujini«, kjer smo podrobneje predstavili način delovanja tako imenovanih 
subjektov inovativnega okolja v Republiki Sloveniji in v tujini. Na uvodni delavnici se je 

predstavil tudi najuspešnejši član Poslovne enote MPI v Kamniku, to je podjetje V NAVTIK, 
Napredne Navtične Tehnologije, d.o.o. in nosilec projektne ideje »wFoil«, gospod Tomaž 
Zore.  

 
 

Mag. Matej Tonin je ob koncu delavnice pozdravil organizacijo tovrstnih delavnic, s katerimi 
bo PE MPI v Kamniku informiral širšo lokalno skupnost o svojih aktivnostih in hkrati 
predstavil konkretne rezultate svojega dela v zadnjem letu in pol. Širša skupnost je bila po 

njegovih besedah premalo seznanjena o konkretnih rezultatih PE MPI v Kamniku. Konkretne 
rezultate lahko podajo samo podjetja, ki delujejo v okviru PE MPI v Kamniku. Dodal pa je, da 
mora aktivno vlogo pri razvoju podjetništva odigrati tudi Občina Kamnik, ki zaenkrat še nima 

ustrezne poslovne cone, v sklopu katere bi bila dejavnost PE MPI v Kamniku in novonastalih 
podjetij, še bolj optimalna.  
 

29.09.2011 je potekala delavnica z naslovom »Predstavitev podpornega okolja in 
dobrih praks«, kjer se je predstavilo družinsko podjetje BIJO, biološki inženiring, 
lektoriranje, založništvo, storitve d.o.o. in projektna ideja »biološka vodna setev in sanacija 

zemeljskih plazov z uporabo alginskih preparatov«. Nosilec podjetniške ideje je Gregor 
Štusej, ki je bil tudi med najboljšimi na mednarodnem natečaju zbiranja podjetniških idej 
Energy2B. Podjetniška ideja je orientirana v biološko setev trave brez umetnih gnojil na bazi 
rjavih alg na težko dostopnih terenih in na poskuse v naravi. Cilj podjetja BIJO d.o.o. je 

okoljevarstvena zaščita travnatih površin v Sloveniji. V ta namen želijo preskusiti in izvajati 
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naravne postopke vodne setve, proizvode za zatravitev in ozelenitev ter protierozijsko zaščito 

brežin in vseh drugih zelenih površin z modernimi postopki. 
 
Vsi uporabljeni proizvodi so človeku, živalim in okolju prijazni in ne vsebujejo  škodljivih snovi 
ali gensko modificiranih organizmov, prav tako pa ne povzročajo nikakršnih obolenj pri 

človeku in živalih, naravni organski proizvodi pa so tudi namenjeni za sonaravno biološko 
kmetovanje v skladu z direktivo Evropske skupnosti CEE 2092/91 o biološkem kmetovanju. 
Prednosti ponujenih postopkov so v tem, da  pred obdelavo terena zajemajo le košnjo 

prejšnjega rastja na minimum ter vertikuliranje terena, za kar poskrbi investitor. Možna je 
ozelenitev zelo strmih, golih in težko dostopnih terenov; naravni proces ozelenitve po teh  
postopkih je hitrejši in hitreje  pride do zaustavitve erozije terena.  

 

 
Strokovni sodelavec na projektu podjetja BIJO d.o.o. je predstavil podjetje, ki deluje od leta 

2010 in nosilno podjetniško idejo »biološka vodna setev in sanacija zemeljskih plazov z 
uporabo alginskih preparatov« 

 
Energy 2b je projekt petih evropskih univerz in evropskih firm, kako navdušiti študente 
za ustvarjanje energetskih idej. Partner omenjenega projekta je tudi Univerza v Mariboru. 

Fakulteta za energetiko je nosilka Energy2b projekta s slovenske strani. V projektu Energy2b 
lahko sodelujejo vsi študenti Univerze v Mariboru, kakor tudi vsi študenti slovenskih 
univerz. Projekt Energy2B je podrobneje predstavila Tina Naglič, ki je tudi izpostavila uspehe 

članov Mrežnega podjetniškega inkubatorja Savinjske regije in Mrežnega spin-off inkubatorja 
Univerze v Mariboru na tem tekmovanju. Zmagovalec natečaja v Sloveniji Nikola Ninković se 

je s podjetniško idejo »Tovarna grelnikov v Črni Gori« uvrstil tudi na 8. Mesto mednarodnega 
dela tekmovanja Energy2B.  

 
Tina Naglič je predstavila javni natečaj Energy2B 
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Udeleženci delavnice so predstavnikom Mrežnega podjetniškega inkubatorja Savinjske regije 

in Mrežnega spin-off inkubatorja Univerze v Mariboru postavili direktno vprašanje, kdaj lahko 
pričakujejo poslovno cono v Kamniku, kjer bodo lahko delovali s svojimi podjetji. Vodstvo žal 
ni imelo odgovora, saj je prihodnost morebitne poslovne cone v Kamniku v rokah Občine in 
Občinskega sveta. Mag. Matej Tonin je priskočil na pomoč pri odgovoru in poudaril, da v 

naslednjih letih Občina Kamnik nima namenskih sredstev za postavitev poslovne cone v 
Kamniku, saj so proračunska sredstva usmerjena v druge prioritetne projekte, ki so ključnega 
pomena za Kamnik.  

 
10.10.2011 je potekala delavnica z naslovom »Problematika pri nastajanju 
inovativnega podjetja in primeri dobrih praks«. Predstavili sta se podjetji CENTIVA, 

Sodobne informacijske rešitve, d.o.o. in podjetje Agencija Svet Financ d.o.o. s projektno 
idejo »igrala.eu«.  
 

Podjetje CENTIVA, Sodobne informacijske rešitve, d.o.o. ponuja celovito ponudbo 
spletnih storitev, razvija sodobne spletne aplikacije, so specialisti na razvojni Microsoftovi 
platformi .NET. Njihov slogan je: »Z našimi rešitvami za splet, rešitvami za večjo uporabniško 

produktivnost in vrhunsko tehnično podporo lahko prehitite konkurenco.« Lastnik in direktor 
podjetja Marko Hrovatič je predstavil udeležencem delavnice ovire in pasti, s katerimi se je 
srečal na začetku svoje poti in izpostavil problem nepoznavanja podjetništva v začetku 

delovanja. Poudaril je pomen podjetniških svetovalcev, ki potencialnemu podjetniku že na 
začetku predstavijo vse pasti in nevarnosti, podrobneje obrazložijo, kakšno obliko podjetja je 
bolj smiselno ustanoviti, kje dobiti ugodne specializirane storitve, ki jih podjetnik nujno 

potrebuje od samega začetka ipd. Delovanje podjetja CENTIVA, Sodobne informacijske 
rešitve, d.o.o. in reference, ki si jih podjetje hitro pridobiva, lahko spremljate na 
http://www.centiva.si/.  

 

 
Marko Hrovatič je predstavil delovanje podjetja CENTIVA d.o.o. 

 
Agencija Svet Financ d.o.o. se je zaradi recesije konec leta 2010 usmerila v prodajo igral 

na trgih Republike Slovenije in na celotnem Balkanu. V kratkem obdobju so pridobili 
ekskluzivo prodaje ekoloških igral za ciljne trge zahodnega Balkana. Sodelujejo z dobavitelji 
iz Združenih držav Amerike, Avstralije, Nove Zelandije in nekaterih evropskih držav. V nekaj 

mesecih so si pridobili več kot 20 referenc, saj so sodelovali z Internautika Portorož, 
številnimi gostišči in kmečkimi turizmi, Termami Čatež, knjižnicami, vrtci,  Terme Olimlje itd. 
Predstavnika podjetja sta skušala udeležence na duhovit način motivirati za podjetniško pot. 

http://www.centiva.si/
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Delovanje podjetja Agencija Svet Financ d.o.o.in reference, ki si jih podjetje hitro pridobiva, 

lahko spremljate na http://www.igrala.eu/ in na Facebook stani Igrala.eu. 
 

 
Boštjan Štraus in Peter Flis iz Agencije Svet Financ d.o.o. sta skušala motivirati mlade, da se 

odločijo za podjetniško pot 
 

Udeleženci so obema podjetjema postavljali vprašanja o prvih korakih, kako so prišli do 
poslov, s kakšnimi težavami se soočajo, kakšne priložnosti nudi Republika Slovenija mladim 
podjetnikom, kako uspevajo prodirati na tuje trge, koliko zaposlenih imajo, koliko jih 

nameravajo v bodoče zaposliti… Kot je izpostavil že mag. Matej Tonin za prejšnji delavnici, 
so najučinkovitejše delavnice tiste, kjer se predstavljajo dobre prakse podjetij, ki lažje iz 
prakse predstavijo podjetniško pot od samih začetkov do uspehov kot kakšen podjetniški 

svetovalec. 

 
Direktor, doc. dr. Zdravko Praunseis je izpostavil pomembnost inkubatorjev pri svetovanju 

mladim podjetnikom 
 
 
24.10.2011 je potekala delavnica z naslovom »Povezovanje podpornega okolja, to je 

PE MPI v Kamniku s tujimi inkubatorji«. Na delavnici je Nikola Ninković predstavil 
zmagovalno podjetniško idejo »tovarna grelnikov«. Podjetniška ideja je vezana na Črno 

http://www.igrala.eu/
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Goro, kjer se šele vzpostavlja sistem na področju energetike, zlasti obnovljivih virov energije 

in ekoloških energetskih rešitev. Po zmagi na tekmovanju Energy2B je ustanovil podjetje 
NIKOM d.o.o. v Črni Gori. Vzpostavlja se povezovanje podpornega okolja za podjetništvo v 
Sloveniji z zainteresirano javnostjo v Črni Gori. Na ta način bodo člani Mrežnega 
podjetniškega inkubatorja Savinjske regije in Mrežnega spin-off inkubatorja Univerze v 

Mariboru ter Poslovne enote MPI v Kamniku lažje prodirale na tuj trg in si le-tega razširili z 
vzpostavljenim sodelovanjem med Slovenijo in Črno Goro. 
 

Direktor Mrežnega podjetniškega inkubatorja Savinjske regije in Mrežnega spin-off 
inkubatorja Univerze v Mariboru doc. dr. Zdravko Praunseis je predstavil mednarodne 
reference tako inkubatorja kot tudi Univerze v Mariboru. Podrobneje je predstavil 7. Okvirni 

program, ki podpira razvojne in raziskovalne mreže podjetij, raziskovalnih institucij in 
institucij znanja, ki dosegajo večjo dodano vrednost in ustvarjajo projekte na področju visoke 
tehnologije, kar je zlasti pomembno za razvoj gospodarstva in dvig konkurenčnosti.  

 
Predstavnica Občine Kamnik, višja svetovalka za evropske in druge projekte Barbara 
Strajnar, je predstavila mednarodne projekte, v katerih sodeluje Občina Kamnik. Podrobnejša 

predstavitev je predvidena za ponedeljek, 12.12.2011. 
 
Zaključek delavnice je bil, da Slovenija ne izkorišča v zadostni obliki priložnosti, ki jih ponuja 

Evropska unija s svojimi razvojno-raziskovalnimi subvencijami za visokotehnološke projekte, 
ki slovenskemu gospodarstvu lahko doprinesejo pomembne pogoje za ustvarjanje večje 
konkurenčnosti, posledično bi lahko preprečili zaostajanje za konkurenčnostjo drugih držav 

Evropske unije, hkrati bi ustvarili več delovnih mesti in nenazadnje dvignili BDP na nacionalni 
ravni. Naslednje delavnice bodo tudi usmerjene v motivacijo podjetnikov, da se odločajo za 
vse možnosti, ki jih ponuja na tem področju tako Republika Slovenija kot tudi Evropska unija. 

 
07.11.2011 je potekala delavnica z naslovom »Predstavitev dobrih praks in vloga 
javnih natečajev za izbiro najboljših podjetniških idej«. Boštjan Šuhel je predstavil 

svoje izkušnje in razloge, zakaj se je odločil za podjetniško pot. V letu 2009 je ustanovil svoje 
podjetje Izobraževanje Šuhel Boštjan s.p. Preko svojega podjetja trži produkt ID 3 / Vega 
multi. VEGA MULTI nam omogoča meritve enostavnih vezav direktno na svojem praktičnem 

priključnem konektorju, zato ne rabimo nobenih dodatnih žic, ki so tako značilne za razvojne 
delavnice. Integracija instrumentov in način priključevanja je inovativen. V letu 2010 in tudi 
leta 2011 je s svojo inovacijo kandidiral na Slovenski forum inovacij. Na 4. Slovenskem 
forumu inovacij je bil uvrščen med finaliste in bil deležen velike medijske promocije, ki je 

zavestno ni želel izkoristiti, saj nanjo niti ni bil pripravljen. Produkt Vega multi trži počasi, 
zlasti v tujini.  
 

 
Boštjan Šuhel predstavlja svojo podjetniško pot in svojo inovacijo 



6 

 

 
Tina Naglič je v nadaljevanju predstavila javne natečaje za zbiranje podjetniških idej, ki so v 
zadnjem času v polnem teku in vlogo le-teh za podjetnike začetnike. Javni natečaji namreč 
podjetnikom in potencialnim podjetnikom prinašajo konkretno preverjanje podjetniških idej in 
pridobitev povratne informacije s strani strokovnjakov. Istočasno lahko podjetniki pridobijo 

predloge za izboljšanje podjetniške ideje. Dobre podjetniške ideje, ki jih strokovne komisije 
prepoznajo kot inovativne, na ta način gradijo prepoznavnosti dobrih podjetniških idej, saj 
udeležba na javnih natečajih prinaša medijsko promocijo, promocijo na različnih dogodkih in 

spoznavanje “pravih oseb”, ki podjetniku lahko pomagajo pri odpiranju marsikaterih vrat. 
Nenazadnje pa tudi nagrade, ki pripomorejo pri nadaljevanju podjetniške poti. Trenutno je 
najbolj aktualen t.i. javni natečaj Slovenski forum inovacij Javne agencije za podjetništvo in 

tuje investicije, ki se zaključuje s prireditvijo 22. in 23. novembra. Med najboljšimi 
inovatorji je tudi gospod Tomaž Zore, lastnik in direktor podjetja V NAVTIK, 
Napredne Navtične Tehnologije, d.o.o. z idejo »wFoil«. Podjetje V NAVTIK, Napredne 

Navtične Tehnologije, d.o.o. se bo predstavilo 22. novembra 2011 na Gospodarskem 
razstavišču v Ljubljani.  
 

Več informacij na spletni povezavi http://www.imamidejo.si/sfi/program/odprti-oder/odprti-
oder---22-november-.  
 

Tudi Start:up Slovenije se bliža koncu. Nosilec tekmovanja je Tovarna podjemov iz Maribora, 
v sodelovanju z Javno agencijo za podjetništvo in tuje investicije, Ministrstvom za 
gospodarstvo in Tehnološkim parkom Ljubljana. Med finalisti je tudi član Mrežnega 

podjetniškega inkubatorja Savinjske regije, to je podjetje R3 d.o.o. s podjetniško 
idejo Double Recall.  
 

Več informacij na spletni strani  
http://www.startup.si/Dokumenti/Finalisti_zmagovalci/Finalisti_2011_157.aspx.  

 
Trenutno aktualen javni natečaj je tekmovanje Energy2B, kjer se rok za prijavo izteka 
20.11.2011. Več informacij lahko zainteresirana javnost poišče na 

http://maribor.energy2b.eu/. 
 

 
Tina Naglič je predstavila priložnosti, ki jih ponujajo javni natečaji zbiranja podjetniških idej 

podjetnikom začetnikom  
 

http://www.imamidejo.si/sfi/program/odprti-oder/odprti-oder---22-november-
http://www.imamidejo.si/sfi/program/odprti-oder/odprti-oder---22-november-
http://www.startup.si/Dokumenti/Finalisti_zmagovalci/Finalisti_2011_157.aspx
http://maribor.energy2b.eu/
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Tina Naglič pa je tudi napovedala javni poziv zbiranja podjetniških idej BORZA IDEJ ZELENIH 

INOVACIJ V OBČINI KAMNIK 2011/2012, ki bo objavljen v sredini decembra 2011. Na to 
temo bo potekala tudi delavnica. 
 

 
Potencialni podjetniki lahko iz prve roke pridobijo pozitivne in negativne informacije in 

izkušnje od podjetnikov, ki že imajo izkušnje 
 

Naslednja delavnica bo potekala v ponedeljek, 28.11.2011 ob 16. uri v prostorih Občine 

Kamnik. Vabilo in program bo objavljeno v kratkem. 
 

Avtorji prispevka: doc. dr. Zdravko Praunseis, Tina Naglič in Eva Rožanc 

 
 
 
 

 
 
 

 


